
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 22. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 8
Forslag til folketingsbeslutning om forlængelse af nedfrysning af befrugtede og ubefrugte-
de æg (borgerforslag).
Af Flemming Møller Mortensen (S), Peter Skaarup (DF), Sofie Carsten Nielsen (RV),
Karsten Hønge (SF), Peder Hvelplund (EL), Mai Mercado (KF), Pernille Vermund (NB),
Ole Birk Olesen (LA) og Torsten Gejl (ALT), Aaja Chemnitz Larsen (IA) og Susanne
Zimmer (UFG)

Spørgsmål 4
Vil ministeren angive de estimater af antal kvinder, der får frosset æg ned, som er taget
ud i a) forbindelse med fertilitetsbehandling, b) på grund af sygdom og c) af andre
årsager, der ligger til grund for de økonomiske beregninger, der blev lavet i sommer,
da aftalen om, at man kan opbevare æg i scenarie a) og b), indtil aldersgrænsen for
fertilitetsbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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